

SİRKÜLER: 2018/1: Asgari Ücret günlük 67,65, aylık 2.029,50 TL olarak belirlendi

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun 29.12.2017 tarih ve 2017/1 sayılı kararına göre, 1.1.2018-31.12.2018 tarihleri arasında işçinin bir günlük normal çalışma karşılığı asgari ücreti 67,65 TL olarak tespit edilmiştir. Buna göre aylık asgari ücret 2.029,50 TL olarak belirlenmiştir.

Asgari ücrete bağlı olarak 2018 yılında uygulanacak sigorta primine esas kazancın alt ve üst sınırları ile asgari geçim indirimi tutarları da değişmiştir. Buna göre;

1- Sigorta Primine Esas Kazancın Alt Ve Üst Sınırları

Sosyal Güvenlik Kanunu'nun 82. maddesine göre, sigorta primine esas günlük kazancın alt sınırı asgari ücret, üst sınırı ise alt sınırın 7,5 katıdır. Buna göre, 2018 yılı için geçerli olan, sosyal güvenlik primi, işsizlik sigortası primi ve sosyal güvenlik destek primine esas kazançların alt ve üst sınırlarına aşağıda yer verilmiştir.

	Günlük (TL)	Aylık (TL)
Alt sınır	67,65	2.029,50
Üst sınır	507,38	15.221,25

2- 2018 Yılında Uygulanacak Asgari Geçim İndirimi

Gelir Vergisi Kanunu'nu 32. maddesine göre, asgarî geçim indirimi, ücretin elde edildiği takvim yılı başında geçerli olan ve sanayi kesiminde çalışan 16 yaşından büyük işçiler için uygulanan asgarî ücretin yıllık brüt tutarının; mükellefin kendisi için % 50'si, çalışmayan ve herhangi bir geliri olmayan eşi için % 10'u, çocukların her biri için ayrı ayrı olmak üzere; ilk iki çocuk için % 7,5, üçüncü çocuk için %10, diğer çocuklar için %5'idir. Ancak, asgari geçim indiriminin yıllık tutarı, her ücretli için asgari ücret üzerinden hesaplanan yıllık vergi tutarını aşmadığından, aylık asgari geçim indirimi tutarları, 2018 yılı için 258,76 lira ile sınırlıdır. Belirlenen yeni asgari ücret tutarına bağlı olarak, ücretlerin vergilendirilmesinde 2018 yılında dikkate alınacak asgari geçim indirimi tutarlarına aşağıdaki tabloda yer verilmiştir.

Medeni Durum	Aylık (TL)	Medeni Durum	Aylık (TL)
Bekâr	152,21		
Evli eşi çalışmayan ve çocuksuz	182,66	Evli eşi çalışan ve çocuksuz	152,21
Evli eşi çalışmayan ve 1 çocuklu	205,49	Evli eşi çalışan ve 1 çocuklu	175,04
Evli eşi çalışmayan ve 2 çocuklu	228,32	Evli eşi çalışan ve 2 çocuklu	197,88
Evli eşi çalışmayan ve 3 çocuklu	258,76	Evli eşi çalışan ve 3 çocuklu	228,32
Evli eşi çalışmayan ve 4 çocuklu	258,76	Evli eşi çalışan ve 4 çocuklu	243,54
Evli eşi çalışmayan ve 5 çocuklu	258,76	Evli eşi çalışan ve 5 çocuklu	258,76

Saygılarımızla